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SLOVO NA ÚVOD 
 
 
Milí spoluobčané,  
 
dovolte mi začít úvahou na aktuální téma. Nejen Středočeský kraj žije 
v posledních několika týdnech kauzou bývalého hejtmana MUDr. Davi-
da Ratha. V této souvislosti a vzhledem k nadcházejícím podzimním 
krajským volbám bychom si všichni měli připomenout situaci před čtyř-
mi roky… Kampaně jednotlivých stran se i v krajských volbách zabýva-
ly celostátními tématy, jako např. poplatky u lékaře, ale nikoliv konkrét-
ní krajskou politikou. Vítězství sociální demokracie pod vedením nového 
hejtmana Davida Ratha zato mělo pro naši obec velmi konkrétní důsled-
ky: Naplánované a dokumentačně připravené investice byly nejdříve po-
zastaveny a posléze zrušeny (např. oprava a rozšíření silnice do Benic 
a část silnice Benice-Nupaky, která měla navazovat na novou silnici 
k exitu 8; dohodnutý příspěvek kraje na okružní křižovatky k exitu na 
krajské silnici; předjednaná dotace na mateřskou školku). Vedle populis-
tických kroků, jakými bylo jízdné zdarma pro školní děti ve Středočes-
kém kraji či možnost proplácení poplatku u lékaře v krajských zaříze-
ních, došlo současně ke zvýšení jízdného, byly vypovězeny dlouhodobé 
smlouvy s dopravci a hrozilo zničení fungujícího dopravního systému 
propojeného s Prahou, aniž bylo jasné, čím bude nahrazen. Dotace 
z kraje do obce nepřicházely žádné. Výměna krajských úředníků měla za 
následek, že každý se bál cokoliv udělat. Komunikace ze strany Krajské-
ho úřadu se vyznačovala velkou arogancí. Jednání o dopravě na Říčan-
sku s účastí více než 50 nespokojených starostů se z politického vedení 
kraje nikdo nezúčastnil. O přístupu pana hejtmana vypovídá i událost, 
kdy se z programových důvodů omluvil hodinu před začátkem slavnostní 
akce, která byla naplánována s velkým předstihem a stála hodně příprav 
(předání plakety aquaparku jako třetí nejvíce navštěvované atrakce 
v republice po pražské ZOO a Hradčanech)…  

Proto až nás před krajskými volbami budou opět lákat strany na své 
programy, bylo by dobré si uvědomit, že volíme zástupce pro krajskou 
politiku, která se nás přímo dotýká. Nenechejme se obalamutit obecnými 
sliby týkajícími se celostátních témat, nebo třeba frázemi o korupci (je-
jichž upřímnost se teď projevila v plném světle).  
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Zdá se, že dobrou zprávou je loňská výměna na postu cestmistra, který 
nás má na starosti za SUS. Stav silnic v okolí obce je stále velmi neutě-
šený, ale již jsou vidět první zlepšení. Podařilo se vyjednat dodávku 
10 stromů podél cyklistické stezky, která se změnila na 300 ks vysáze-
ných podél komunikace z Nupak až do Pitkovic. Je připravena oprava 
rozbité ulice Průhonická (od kostela k mostu přes dálnici). V tuto chvíli 
však bohužel po zrušení všech zakázek ve Středočeském kraji novou 
hejtmankou nevíme, jestli bude oprava realizována. Společně s obcí Nu-
paky se dále zpracovává nová studie na řešení dopravy a majetkového 
vyrovnání s krajem, která by měla zklidnit dopravu v obci a vyřešit 
vlastnictví po dostavbě exitu 8 a návazných křižovatek a ulic. 
 
Mezi jarní realizované akce patří dokončení Křeslické cesty a další vý-
sadba v biokoridoru mezi obchodní oblastí a bytovou zástavbou v obci.  
Byla zadána studie pro stavbu nového obecního úřadu, jejíž první ver-
ze nebyla zastupitelstvem obce schválena a bude přepracována s ohle-
dem na konkrétní potřeby a finanční možnosti obce. Všechny informace 
k nové stavbě budou v nejbližší době k dispozici na obecním úřadě 
a rádi uvítáme váš zájem, náměty a připomínky. Záměr stavby nového 
obecního úřadu vznikl především s ohledem na budoucí rozvoj obce 
a nová budova má významně sloužit i občanským aktivitám, pro něž 
jsou v současné době možnosti velmi omezené. 

 
Máme za sebou Dětský den, který v sobo-
tu 2. června proběhl tradičně na čestlic-
kém hřišti a zásluhou organizátorů (Soko-
la a mnoha dalších dobrovolníků) udělal 
radost dětem čestlickým i přespolním. Je 
to ovšem znamení, že se blíží konec škol-
ního roku... Řada z vás se chystá na dovo-
lenou a děti na prázdniny. Všem bych 
chtěl popřát, aby přes léto načerpali nové 
síly a chuť do života, kterou nám někteří 
lidé (zejména politici) berou.  
 

Petr Šachl, starosta 
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TÉMA DNE 

 
Změny ve vyhlášce o místních poplatcích 

 
Místní poplatky jsou oblastí daní, která směřuje přímo do rozpočtu obce. 
S účinností od 1. července 2012 vydává zastupitelstvo obce Čestlice 
obecně závaznou vyhlášku o místních poplatcích, která ruší vyhlášku 
z roku 2008. Důvodem jejího vydání je jednak potřeba uvést vyhlášku 
do souladu s novelou zákona, jednak úprava sazeb místních poplatků tak, 
aby odpovídala současným potřebám obce. Vyhláška nově nezahrnuje 
poplatek za herní automaty, neboť jejich provozování na veřejně přístup-
ných místech v obci je vyhláškou z loňského roku zakázáno. V současné 
úpravě vyhláška zahrnuje poplatek ze psů, poplatek za užívání veřej-
ného prostranství, poplatek z ubytovací kapacity a poplatek za lá-
zeňský nebo rekreační pobyt. 

Pokud jde o srovnání původních a novelizovaných sazeb, zcela beze 
změny zůstává poplatek ze psů, a to ve výši 150 Kč za psa a 300 Kč za 
druhého a dalšího psa. Sazba poplatku za lázeňský nebo rekreační pobyt 
byla zvýšena z původních 10 Kč na 15 Kč za každý den pobytu a sazba 
poplatku z ubytovací kapacity byla upravena z původních 4 Kč na 6 Kč 
za každé využité lůžko a den. Sazba poplatku za užívání veřejného pro-
stranství byla ve většině položek zlevněna, např. v položkách výkopo-
vých prací z původních 10 Kč na 5 Kč na m2 a den a v položce umístění 
reklamních zařízení z původních 100 Kč na 10 Kč na m2 a den. Zde je 
třeba upozornit, že užíváním veřejného prostranství (např. chodníku, 
místní komunikace, parkoviště, veřejné zeleně apod.) je i dočasné ulože-
ní materiálu (stavebního či otopu), parkování autovraku, umístění sta-
vebního zařízení nebo složení bioodpadu. Každé dočasné užívání ve-
řejného prostranství podléhá oznamovací a poplatkové povinnosti. 
Pokud je veřejné prostranství užíváno bez ohlášení, obec jako správce 
místních poplatků může podle ustanovení Daňového řádu uložit pořád-
kovou pokutu až do výše 50.000 Kč.  

Vyhláška o místních poplatcích byla dne 4. června 2012 publikována 
na úřední desce obce a na elektronické úřední desce webových stránek 
obce. 

 
JUDr. Renata Hofmanová, zastupitelka 
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Volné pobíhání psů 
 
V naší obci se v poslední době vel-
mi často setkáváme s volně pobíha-
jícími psy na ulicích a na veřejných 
prostranstvích. Volně pobíhající psi 
bez dozoru majitele dokonce nedáv-
no na ulici ohrozili obyvatelku naší 
obce jedoucí na kole a způsobili jí 
poranění, takže věc musela být pře-
dána k šetření policii. Volně pobíha-
jící psi tak nejen znečišťují obec, 
protože po nich nikdo neuklízí, ale také obtěžují a ohrožují chodce a cyk-
listy, mohou způsobit dopravní nehodu či být jinak nebezpeční.  

Je třeba znovu důrazně připomenout, že kdo chce mít psa, musí se 
o něj také starat. Každý majitel odpovídá za chování svého psa a za to, 
je-li zvíře nebezpečné svému okolí. Majitel je povinen psa zabezpečit 
tak, aby neutíkal a aby bez jeho dohledu a přímého vlivu volně nepobí-
hal. Majiteli psa, který přes opakovaná upozornění volně pobíhá po obci, 
může být uložena pořádková pokuta. Pokud majitel volně pobíhajícího 
psa nebude zjištěn, obecní úřad zajistí odchytovou službu a nechá psa 
odvézt do útulku, což mimochodem představuje nemalou finanční částku 
z obecních peněz.  

Bedřich Brtek, zastupitel 
 

 
Bezpečně na přechodu pro chodce? 

 
 
Jedno dubnové odpoledne na náměstí v Průhonicích 
auto srazilo naši osmiletou vnučku, žákyni třetí tří-
dy průhonické školy. Anička přecházela u autobu-
sové zastávky po přechodu tak, jak je jí to doma 
i ve škole vštěpováno. Přesto skončila pod koly ne-
soustředěného řidiče. Nic nepomohlo blikání a hou-
kání protijedoucího auta, řidič ji „prostě neviděl“.  
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Anička měla veliké štěstí, střet s autem odnesla odřeninami, zabandá-
žovaným kolenem na jedné a sádrou na druhé noze. Ale zůstal obrovský 
šok, který sedí v nás všech. Tento příspěvek je myšlen jako varování – je 
třeba mít na paměti, že ani na přechodu nejsou chodci a zejména děti 
v bezpečí. Je také poděkováním personálu pizzerie Coloseum za péči 
o zraněné dítě, skutečně velmi pomohli. Dále je poděkováním čestlickým 
policistům a dopravákům z Mnichovic za jejich profesionální přístup. 
Měli usnadněnou práci díky kamerovému systému na náměstí, tady se 
ukázalo, že kamery nejsou špatné. Řidič naštěstí neměl šanci ujet, sesy-
palo se na něj celé průhonické náměstí. Později však v sobě viník nehody 
bohužel nenašel dostatek slušnosti, aby se alespoň zeptal, jak se zraně-
nému dítěti daří. Stačil by jeden telefonát jako projev zájmu. Asi pro něj 
bylo důležitější, aby z nehody vyvázl co nejlépe on sám… 

 
Mgr. Hana Kovářová, Čestlice 

 

 
K čemu má sloužit in-line dráha 

 
Před časem byly v Čestlicích vybudovány dvě 
nové stavby pro široké využití našich dětí 
a všech občanů – in-line dráha u hřbitova a cyk-
lostezka podél silnice do Nupak. Obě mají kva-
litní – a nikoliv levný – asfaltový povrch a jsou 
vybaveny lavičkami. Vybudování in-line dráhy 
i cyklostezky bylo přijato s nadšením, protože 
místní děti, mládež a jejich rodiče do té doby 
neměli možnost, kde si bezpečně zabruslit, naučit se jezdit na kole nebo 
jezdit s kočárky. Přesně proto byly obě stavby vybudovány a k těmto 
účelům mají sloužit.  

Zcela určitě však nebyly vybudovány proto, aby po nich jezdily doma 
vyrobené traktůrky, sloužící k převozu palet ze skladových prostor míst-
ních hypermarketů, které dráhu ničí a znečišťují. A už vůbec nebyly vy-
budovány jako pohodlná cesta nebo zkratka pro osobní vozy nebo do-
konce traktory. Asfaltový povrch in-line dráhy a cyklostezky není pro 
auta a velké stroje dimenzován, proto jejich řidiči nejenže naše nové 
stavby poškozují, ale v první řadě ohrožují i bezpečnost těch, kteří je po-
užívají k jejich pravému účelu. Zákazy vjezdu jsou ignorovány, všemož-
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né zábrany jsou těmito řidiči objížděny (dokonce přes zelený pruh 
s novou stromovou výsadbou), závora byla neprodleně zničena... 

Opatření k nápravě a postihu uvedeného jednání jsou připravena. Při-
padá mi však, že dobrá cesta k tomu, aby k opatřením nemuselo dojít, je 
požádat na tomto místě všechny, kteří náš společný obecní majetek 
zhodnocený novými stavbami ať už nevědomě či vědomě ničí a navíc 
ohrožují bezpečnost dětí, aby vzali rozum do hrsti a in-line dráhu a cyk-
lostezku nevyužívali k jiným účelům, než k jakým mají nám všem slou-
žit.   

JUDr. Renata Hofmanová, zastupitelka 

 

CO BY VÁS MOHLO ZAJÍMAT 
 

 

Reakce na článek  
  
Řeknu-li A, musím říct i B, chce se mi zvolat po přečtení článku „Vý-
padky v daňových příjmech obce“ vytvořeného dle Ing. Kypetové 
z Informačního servisu a uveřejněného v minulém Občasníku. 
 Podstatou článku je tvrzení, že podnikatel s příjmem 2.000.000 Kč za 
rok, uplatňující výdaje paušálním procentem, má-li manželku v domác-
nosti a dvě děti, nejenže neplatí žádné daně, ale ještě dostane od státu 
12.888 Kč, na kteréžto částce obec participuje (tzv. přídavky na děti totiž 
byly zrušeny a tímto se kompenzují). Autorka z toho vyvozuje, že je naše 
daňová soustava nevyvážená. Čtenáře v této souvislosti hlavně napadne, 
že člověk, který vydělá za rok dva miliony korun, ještě dostane 
12.888 Kč od státu, potažmo od obce. 
 Pokud někdo tzv. vydělá, přesněji zinkasuje za svou činnost dva mili-
ony, musí nemalou částku vynaložit na nákladech na materiál, režii apod. 
Má dvě možnosti, a to buď náklady přesně evidovat a od dvou milionů je 
odečíst a zdanit rozdíl, nebo náklady uplatnit v článku zmíněným paušá-
lem. V případě tzv. paušálu nutno navíc zmínit, že 80 % paušálních vý-
dajů platí pouze pro řemeslné živnosti. Například u daňových poradců či 
advokátů je to 40 % a základ daně by činil 1.200.000 Kč – takový pod-
nikatel nejenže by nic neobdržel, ale jeho daň by se pohybovala v řádu 
statisíců korun. Vraťme se k modelovému případu. Předně je nutné, aby 
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onen podnikatel-řemeslník ty dva miliony korun vůbec přijal, tedy je vy-
dělal! Jako takový je ovšem nucen odvádět ze zákona daň z přidané hod-
noty, která v tomto případě dosahuje 400.000 Kč. Z těchto 400.000 Kč 
navíc ještě obec nějakou tu korunu od státu v rámci přerozdělování do-
stane. Další příjem z něj stát má z nepřímých daní. 

V této souvislosti se vše již jeví jinak. Takový podnikatel pracuje, 
o jeho práci je zájem, má příjem, není registrován na úřadu práce, nedo-
stává dávky, naopak tímto na ně významně přispívá, právě tak jako na 
ostatní nezbytné i zcela zbytečné státní výdaje.  

Otázkou k diskuzi skutečně zůstává přerozdělování daní, tj. kdo 
a prostřednictvím jakého mechanizmu má daně utrácet, aby se jich co 
nejméně rozkradlo. Zázračná zbohatnutí lidí přicházejících se státními 
penězi do styku a nadaných rozhodovací pravomocí jsou toho důkazem.  

 
       JUDr. Petr Hošek 

 
ZPRÁVY ZE ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

Zápisy ze zasedání zastupitelstva obce v úplném znění naleznete na 
www.obec-cestlice.cz. 

 
Ze zasedání ZO Čestlice  

dne 28. 3. 2012 
 

Přítomni:  Petr Šachl, Božena Beranová, Renata Hofmanová, Ivana No-
váková, Bedřich Brtek, Jan Šaššák, Jana Zemanová, Martin Diviš 
Omluveni: Stanislav Veselý 
Ověřovatelé zápisu: Božena Beranová, Bedřich Brtek 
 
Bod 1. Finance a majetek  

� Zpráva o hospodaření – předkládá starosta p. Šachl, ZO vzalo 
na vědomí. 

� ZO schvaluje směnu pozemku mezi společností Demo Deve-
lopment a.s. a obcí Čestlice – parcela p. č. PK 437/1 o výměře 
1867 m2 ve vlastnictví obce Čestlice za pozemky p. č. 496/22 
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o výměře 449 m2, p. č. 336/4 o výměře 128 m2 a p. č. 337/42 
o výměře 1290 m2. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0.  

� ZO schvaluje uzavření smlouvy o zřízení úplatného věcného 
břemene s Telefonicou O2 o uložení kabelu na parcele 
č. 371/31 – ZO pověřuje starostu podpisem smlouvy. Hlasováno: 
pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO schvaluje uzavření smlouvy o zřízení úplatného věcného 
břemene s Telefonicou O2 na parcele č. 322/9 – ZO pověřuje 
starostu podpisem smlouvy. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 
0. 

� ZO schvaluje opravu obecní hrobky dle nabídky p. Hladíka, 
Těptín, za 29.800 Kč. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO schvaluje opravu havarijně poškozených kanalizačních 
poklopů a šachet na místních komunikacích a zadání opravy 
firmě s nejvýhodnější nabídkou ve výši 96.290 Kč bez DPH. 
Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO schvaluje nákup travní sekačky pro vlastní účely obce 
a pověřuje Martina Diviše její koupí. Hlasováno: pro 8, proti 0, 
zdržel se 0. 

� ZO schvaluje uzavření dodatků ke smlouvám se společností 
ROPID a příslušnými dopravci a pověřuje starostu podpisem 
dodatků. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO schvaluje příspěvek Sokolu Čestlice ve výši 150.000 Kč. 
Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO schvaluje deratizaci kanalizačního řadu v obci. Hlasová-
no: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 
Bod 2. Stavební projekty 

� ZO schvaluje zadání projektové dokumentace obecní části 
projektu Habrová  včetně inženýrských sítí dle nabídky Ing. 
arch. Jírovského za cenu 150.000 Kč. Hlasováno: pro 5, proti 1, 
zdržel se 2. 

� ZO schvaluje výstavbu okružní křižovatky ulice Obchodní 
a silnice 311 pro záměr výstavby areálu. Hlasováno: pro 5, proti 
0, zdržel se 3. 

 
Bod 3. Různé  

� Zpráva ředitele ZŠ a MŠ v Čestlicích Mgr. Petra Svobody 
o činnosti a perspektivách obou škol, ZO vzalo na vědomí. 
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� ZO potvrzuje Mgr. Petra Svobodu ve funkci ředitele ZŠ a MŠ 
v Čestlicích na další 6leté období bez vyhlašování výběrového 
řízení. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0.  

� Zpráva komisí a výborů. ZO vzalo na vědomí. 
� Výsadba stromů v aleji Křeslická – informace starosty. 
 
 

Ze zasedání ZO Čestlice  
dne 25. 4. 2012 

 
Přítomni:  Petr Šachl, Stanislav Veselý, Božena Beranová, Renata Hof-
manová, Bedřich Brtek, Jan Šaššák, Jana Zemanová, Martin Diviš,  
od 18.50 hod. Ivana Nováková 
Ověřovatelé zápisu: Jana Zemanová, Stanislav Veselý 
 
Bod 1. Finance a majetek  

� Zpráva o hospodaření – předkládá starosta p. Šachl, ZO vzalo 
na vědomí. 

� ZO schvaluje opravu kamerového systému obce dodavatelem 
MKDS BESY s. r. o. za cenu 74.590 Kč vč. DPH. Hlasováno: 
pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO schvaluje směnu pozemku mezi společností Demo Deve-
lopment a. s. a obcí Čestlice – parcela p. č. PK 437/1 o výměře 
1867 m2 ve vlastnictví obce Čestlice za pozemky p. č. 496/22 
o výměře 449 m2, p. č. 336/4 o výměře 128 m2 a p. č. 337/42 
o výměře 1290 m2 ve vlastnictví Demo Development a. s. Hla-
sováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0.  

� ZO schvaluje dohodu o finančním příspěvku na úhradu ne-
investičních nákladů na žáka ZŠ Nerudova s městem Říčany 
a pověřuje starostu podpisem smlouvy. Hlasováno: pro 9, proti 
0, zdržel se 0. 

� ZO schvaluje otevření termínovaného vkladu u J&T Banky 
a. s. na základě výhodné nabídky k uložení volných prostředků 
a pověřuje starostu a místostarostu podpisem smlouvy. Hlasová-
no: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

 
Bod 2. Stavební projekty 

� ZO schvaluje dokončení cesty Křeslická a její úpravu zpevně-
ním. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
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� ZO schvaluje zadání studie na stavbu nového OÚ Architekto-
nickému ateliéru Tomáš Adámek za cenu 64.000 Kč. Hlasováno: 
pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO schvaluje demolici objektu na st. p. č. 61 v k.ú. Čestlice ve 
vlastnictví obce. Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

 
Bod 3. Různé  

� Zpráva z veřejného setkání s občany. 
� Info o stavbách a akcích v obci. 
 
 

Ze zasedání ZO Čestlice  
dne 23. 5. 2012 

 
Přítomni:  Petr Šachl, Stanislav Veselý, Božena Beranová, Renata Hof-
manová, Bedřich Brtek, Jan Šaššák, Jana Zemanová, Martin Diviš, Ivana 
Nováková 
Ověřovatelé zápisu: Martin Diviš, Bedřich Brtek 
 
Bod 1. Finance a majetek  

� Zpráva o hospodaření – předkládá starosta p. Šachl, ZO vzalo 
na vědomí. 

� ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku o místních poplat-
cích s účinností od 1. 7. 2012. Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel 
se 0. 

 
Bod 2. Stavební projekty 

� ZO schvaluje opravy v ZŠ Čestlice po dobu hlavních prázdnin. 
Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO schvaluje provedení demolice objektu č. p. 48 na st. p. č. 
61 v k. ú. Čestlice ve vlastnictví obce firmou Kirkstone a. s. vy-
branou v rámci poptávkového řízení. Hlasováno: pro 9, proti 0, 
zdržel se 0. 

 
Bod 3. Různé  

� Info o akcích a činnosti komisí. 
 
Termín příštího řádného zasedání zastupitelstva obce byl stanoven na 
27. 6. 2012 od 18:00 hodin. 
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CO SE V OBCI DĚJE 

 
Krátká zpráva ze setkání s občany 

 
Na setkání v Čestlické restauraci, které se uskutečnilo 24. dubna, přišlo 
přes 40 občanů. Na úvod starosta přítomné seznámil s hospodařením 
obce a informoval o projektu zelených stezek, který má za cíl stezkami 
a cyklostezkami postupně obec propojit s okolními obcemi. Dále byli 
občané seznámeni s vývojem soudního sporu s firmou vlastnící aqua-
park a s chystanými developerskými projekty v katastru obce, zejména 
u kruhového objezdu u exitu 8. Místostarosta pan Veselý nastínil některé 
možnosti podpory ekologického vytápění v souvislosti s vyšší daní 
z nemovitosti, které jsou zatím ve stadiu úvah a diskuzí. Paní Nováková 
seznámila s činností kulturní komise a jejím dalším programem. Do 
diskuze se přihlásilo několik občanů s podněty, k jejichž realizaci obec 
přistoupila ihned (oprava značení křižovatky u Gigasportu), nebo je pro-
vede v blízké budoucnosti (nákup lavičky do zastávky v Polní a nové 
odpadkové koše na zastávky).   

Petr Šachl, starosta 

 
Zprávy ze ZŠ Čestlice  

 
Pomalu končí školní rok, v němž jsme dětem na-
bídli i mnohé mimoškolní akce, zejména jsme 
využívali aktuální nabídky kulturních představe-
ní. V prosinci jsme pro rodiče a přátele školy při-
chystali krásné vánoční představení v duchu 
pohádek, pověstí, vánočních koled a písní, kte-
rému předcházely dva měsíce příprav.  

Za organizaci projektových dnů vánočních 
a velikonočních dílniček děkujeme paní Věře 
Křapáčkové z Osnice. 

K pravidelným aktivitám naší školy patří účast na projektech Mer-
lin  (přírodovědný program zaměřený na vztah člověka k přírodě) a na 
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projektu Planeta Země 3000, ve kterém žáci virtuálně cestují do růz-
ných částí světa – tento školní rok navštívili Čínu.  
  Starší žáci zorganizovali sbírku CHRPA (Centrum přípravy koní pro 
hiporehabilitaci), sbírku pro fond Sidus (vybavení nemocnic) a sbírku 
pro občanské sdružení Život dětem (pomoc nemocným dětem). Děku-
jeme rodičům za podporu.  
 Otvíráme poslední stránky učebnic. Čeká nás ještě výlet do zábavní-
ho parku v Bavorsku, kde si prověříme své znalosti cizího jazyka. A na 
závěr školního roku se rozloučíme s žáky 5. ročníku, kteří po prázdni-
nách odcházejí na gymnázia a do ZŠ v Říčanech a v Praze. Přejeme jim 
na nových školách mnoho úspěchů, ale ještě předtím přejeme jim a všem 
dětem krásné letní prázdniny. 

za učitelský sbor Dana Svobodová, učitelka  
 

 
Zprávičky z mateřské školičky 

 
☺ V měsíci dubnu proběhl za účasti mnoha zájemců zápis na příští škol-

ní rok. Všem dětem z Čestlic bylo vyhověno a my se na ně v září tě-
šíme. Již v úterý 29. května však mohly školku poznat, když v dopro-
vodu maminky nebo tatínka navštívily loutkoherecké představení 
Jůheláků z televize. Na představení jsme samozřejmě pozvali i ško-
láčky ze ZŠ Čestlice a také MŠ Dobřejovice a školku Beruška. 
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☺ V květnu proběhl ve školce Velký svatební den, 

kdy paní učitelky ze Sluníčka připravily pro de-
set párů svatbu úplně se vším, co ke správné 
svatbě patří. Snoubenci si řekli své ano 
a vyměnili si prstýnky, které obstarali ženiši. 
Maminky nevěst připravily svatební hostinu, 
velké poděkování patří paní Ublové, která upekla 
krásný svatební dort, a panu Krumphanzlovi za 
svatební koláčky. Všechny děti, snoubenci i sva-
tebčané, si užili velkolepou svatební hostinu na 
zahradě. Dětem i přihlížejícím rodičům se akce 
líbila a mají na co vzpomínat. 

 
☺ Na školní zahradě nám vyrostl krásný hrad, za jehož postavení moc 

děkujeme panu Švestkovi. Děti jsou nadšené, neboť se tím pádem 
ocitly ve středověku. V tomto duchu také proběhne 22. června 
hradní slavnost se spoustou soutěží pro rytíře, princezny, 
kuchtíky, krále a pro další hradní obyvatele. Projedeme se 
na koních, prohlédneme si rytířskou výzbroj a možná, že 
přijedou i rytíři! V hradním stylu se také rozloučíme s na-
šimi předškoláčky a na závěr čekáme překvapení. O tom, 
jak se akce povedla, budeme informovat v příštím Občas-
níku. 

 
☺ Výlet, který nás čeká 7. června, se rovněž týká hradu. 

Navštívíme Červený Újezd, děti si hrad prohlédnou a po-
znají, jak se kdysi na hradu žilo. 

 
☺ Brány naší čestlické MŠ se uzavřou až 13. července, protože letos 

máme prázdninový provoz pro děti zaměstnaných rodičů. Školka toho 
má ještě hodně v plánu a děti se ani poslední měsíc nudit nebudou, tak 
jako se určitě nenudily po celý rok. 

 
paní učitelky 
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Ohlédnutí za letošním pálením čarodějnic 

 
Slet čestlických čarodějnic se konal na obvyk-
lém místě v severovýchodním cípu naší obce. 
Nic nebylo ponecháno náhodě. V záloze byla 
připravena jednotka dobrovolných hasičů s vo-
zem Tatra 148 a plnou nádrží vody. V pohoto-
vosti byla i občerstvovací jednotka s pojízdnou 
pípou zn. Chladil a plnými sudy Velkopopovic-

kého kozla, nepočitatelným množstvím buřtů, kyselých okurek, křenu 
a hořčice. Pro malé čarodějničky byla připravena limonáda a sladkosti.  

Na obzoru se znenadání začaly objevovat objekty, které se rychle blí-
žily. Po chvilce jste již mohli rozlišit obrysy, tak typické pro osoby ces-
tující na košťatech. Dobrá viditelnost a mírný jihozápadní vítr vytvořily 
našim čarodějnicím příznivé podmínky pro hladké přistání. Některé při-
cházely pěšky se svým doprovodem. Byly vřele vítány a část se přimísila 
k občerstvovací jednotce a začala připravovat buřty k opékání.  

Ale to nejdůležitější teprve přišlo – zapálení ohně. Na osvícených tvá-
řích a v pohledech upřených na šlehající plameny jste mohli spatřit nej-
vyšší soustředění. Sílící žár ohně přinutil návštěvníky ustoupit několik 
kroků vzad. O kus dál zaplálo vedlejší ohniště pro malé čarodějnice a je-
jich kamarády. Se zvyšující se teplotou se zvětšovala i fronta u pojízdné 
pípy. Při dodržení bezpečné vzdálenosti od ohniště nedocházelo ke krou-
cení plastových kelímků a pivo si zachovalo svou teplotu a chuť. Velký 
ruch panoval u stolu, kde čarodějnice za pomoci kouzel připravovaly pro 
děti a dospělé buřty na opékání. Pár kousků se tzv. přepeklo do černa, ale 
buřtů bylo dost. Kdosi mi strčil do pusy okurku se slovy „ta je domácí“, 
a měl pravdu, děkuji tímto neznámé hospodyni.  

Všude byla cítit dobrá nálada. Zaregistroval jsem značný počet účast-
níků akce, podobně jako na letošním Masopustu. Domnívám se, že to 
svědčí o chuti lidí setkávat se při podobných příležitostech a blíže se po-
znávat… Oheň plápolal dlouho do noci. Na závěr přišla na řadu jednotka 
dobrovolných hasičů, která si s dohasínajícím ohněm hravě poradila. 
A pak už byla jenom tma a hvězdné nebe nad hlavami… 

Za rok opět na shledanou, ale již na novém místě. A díky všem, kteří 
letošní akci připravili a kteří se na ní svou účastí podíleli. 

Jan Šaššák, zastupitel 
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Květnová „dendroprocházka“ 
 
Jako již poněkolikáté jsme se společně s Průhonickými setkali při tradič-
ní procházce jarní Dendrologickou zahradou. My Čestličtí jsme měli sraz 
jako vždy před hřbitovem a volnou procházkou jsme po stezce došli ke 
vstupu do zahrady. Tam už na nás čekali občané Průhonic v čele s paní 
starostkou Borovičkovou, která přispěchala z průhonického filmového 
festivalu Oskar po česku. A protože byl všední den, mnozí přijeli rovnou 
z práce. Účast byla opět famózní! 

Ujal se nás jako vždy pan Ing. Kiesenbauer, který jako letošní téma 
procházky zvolil rododendrony. Naše první cesta však vedla k občer-
stvení pod širým nebem, které pro nás připravily paní Beranová a Hof-
manová. Skvělé koláče mizely závratnou rychlostí, vína a nealko nápojů 
byl dostatek. Poté následovala procházka zahradou a rododendrony ob-
divoval zástup spokojených, dobře najedených a napojených obyvatel 
dvou sousedících obcí…  

Opět jsem si uvědomil, že pro komerční zónu občas zapomínáme, ja-
ké krásné místo máme ve svém dosahu. Dendrologická zahrada je oázou 
klidu a nádherné přírody a všichni, kdo s námi šli, neudělali chybu. 

 
Petr Šachl, starosta 

 
Čestlická knihovna 

 
Máte rádi knihy? Zavzpomínáte si rádi na knihu, kterou 
jste četli v mládí, chcete si ji znovu přečíst a nemáte ji 
ve své knihovně? Máte doma malé děti nebo vnoučata 
a chcete jim otevřít svět pohádek a zavést je do světa 
fantazie? Vždyť nemusíte knihy kupovat!  

I pro ty nejmenší (2–3 roky) se najde v naší čestlické knihovně zají-
mavé čtení, na své si přijdou milovníci detektivek a ani v ostatních titu-
lech není malý výběr. Knižní fond byl znovu katalogizován a je uložen 
v počítači paní Lexové, která je v současnosti správcem knihovny. Mož-
ná nevíte, že čestlická knihovna v prostorách obecního úřadu je součástí 
celorepublikové sítě veřejných knihoven a nabízí tudíž možnost výpůjč-
ky požadované knihy z jiné knihovny. Při návštěvě knihovny vám bude 
dopřán dostatek času k výběru knih i ke studiu.  
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Přestože náš Obecní úřad dosluhuje, knihovna může být prostorem 
i pro jiné aktivity. V minulosti se zde konaly např. kursy korálkování 
(měly sice dobrý ohlas účastníků, ale zájem z řad občanů nebyl velký) 
nebo povídání o obecních kronikách. Pro obecní úřad jistě není problém 
reagovat na požadavky nás občanů a na základě zájmu rozšířit knihovnu 
o další knihy, časopisy, uspořádat zajímavý seminář. Ale musíme si sami 
říct, co chceme. Velkým příslibem je záměr stavby nového obecního 
úřadu, který jistě nabídne knihovnu jako moderní prostor s možnostmi 
dalších aktivit a činností. 

Jitka Šachlová 

 
 

Pozvánka do divadla  
 
Pozvánku do divadla jste si přečetli již v minulém čís-
le Občasníku. Se zájmem se setkala dubnová návštěva 

představení Mikve s excelující Ivou Janžurovou ve Stavovském divadle, 
dva operní nadšenci navštívili operní kus a na 21. června ještě zbývají 
poslední lístky na hru Být či nebýt s Miroslavem Donutilem ve Stavov-
ském divadle (zájemci o lístky ještě mohou zkusit štěstí na tel. 
728 084 715). Lístky na  tato představení obec zakoupila v rámci pro-
gramu Bonusys s 50% slevou. Tento program zahrnuje kromě scén Ná-
rodního divadla také další pražské divadelní scény, např. Divadlo Radka 
Brzobohatého, Švandovo divadlo, Branické divadlo, Divadlo Ta Fantas-
tika, Divadlo Metro či Černé divadlo – obec tak občanům nabízí možnost 
návštěv divadla, ať už činoherních kusů, muzikálu Hello Dolly či třeba 
rockových i klasických oper, to vše bez starostí, pohodlně a za poloviční 
cenu.  
 V současné době připravujeme podzimní divadelní nabídku. Předpo-
kladem je váš zájem – úplně stačí projevit ho reakcí na e-mailovou adre-
su in.cestlice@gmail.com. Poté vám na e-mail budou zasílány progra-
mové nabídky a informace o zakoupených představeních (počtu volných 
lístků, termínech, ceně apod.). Informace budou k dispozici též na OÚ 
a na webu www.cestlice-obec.cz  (v sekci Život v obci /Společenské 
a kulturní akce). Přijměte tedy naši pozvánku do divadla. Využít ji či ne-
využít, to je, oč tu běží…. 

redakce 
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POZNAMENEJTE SI 

DO KALENDÁŘE 
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Dobrobazar je za dveřmi 
 
 
Jestlipak máte v kalendáři rezervovanou letošní třetí neděli v červnu, 
konkrétně 17. června, na náš společný Dobrobazar?  
 
I letos jsme se rozhodli věnovat výtěžek Dobrobazaru z velké části mo-
bilnímu hospici Cesta domů. Vloni jsme pro tento hospic získali bezmála 
89 tisíc Kč, a ač se tato suma může zdát v jeho 16milionovém rozpočtu 
pouhou kapičkou, v poměru k 8 milionům, které Cesta domů vloni získa-
la od dárců, už je to kapka o něco větší. Minulý rok uzavřel hospic Cesta 
domů s přebytkem 800 tisíc Kč. Přebytek hospodaření má v této organi-
zaci velký význam, protože jen díky němu se zaměstnanci neocitají za-
čátkem roku, kdy ještě nejsou přiděleny dotace a granty, bez výplaty. 
Poměřeno k této sumě už našich 89 tisíc tak zanedbatelných není. 
 
V  roce 2011 jsme výtěžek věnovali na platy zdravotníků. Konkrétně náš 
dar znamenal celých 63 dní péče o terminálně nemocné. Když uvážíme, 
že v Cestě domů je nejčastější délka péče o pacienta čtrnáct dní, zname-
ná to, že díky nám bylo postaráno o čtyři lidi. O čtyři lidi, kteří si ne-
mohli říct, že svůj odchod odloží, až se někde najdou peníze na lékaře 
a sestry…  
 
Já osobně bych se vůbec nezlobila, kdyby Dobrobazar byl nadále auto-
maticky spojován s hospicem Cesta domů, někdo jiný to ale může vidět 
jinak. Rozhodli jsme se tedy letos obdarovat také Hospic Dobrého Pastý-
ře v Čerčanech. I tam provozují mobilní hospic, který se jistě potýká 
s úplně stejnými problémy jako všechna podobná zařízení – především 
s penězi na platy zdravotnického personálu. (Velmi jednoduše řečeno: 
Naše legislativa zná pacienta, který tráví konec života v ústavu, ale ne-
zná pacienta, který tráví konec života doma. Takže péči poskytovanou 
zdravotníky tímto způsobem nehradí). Chceme však vyjít vstříc všem 
našim dárcům, tedy i těm, kterým udělá radost věnovat finanční částku 
spíše na něco hmatatelného (na tom není nic špatného), a proto díl vý-
těžku, který poputuje do Hospice Dobrého Pastýře, bude využit na mate-
riální vybavení. 
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Věřím, že Dobrobazar si už natolik získal vaše sympatie a vaši důvěru, 
že si bez něj přelom jara a léta v naší farnosti ani neumíte představit. Tě-
šíme se na vás. 

Kateřina Pisková, hlavní organizátorka 
 

 
 
 

Fotbal TJ Sokol Čestlice je ve formě 
 
Čestlický fotbalový tým má již dlouhou historii a v současné době se mu 
velice daří. Ještě minulá sezóna nebyla výsledkově přesvědčivá, ale v té-
to sezóně se tým výrazně zvedl a zařadil se opět na přední pozice 
v tabulce.  

V nedávné době převzal pozici trenéra Miroslav Doksanký ml. a vne-
sl do hry nový směr. Současně přivedl několik mladých hráčů, kteří pod 
ním hráli v žácích. Kádr se tak výrazně rozrostl a omládl, což týmu při-
neslo nové možnosti. Nyní má mužstvo 15 hrajících fotbalistů a 3 bran-
káře. Tréninky se odehrávají na hřišti v Čestlicích pravidelně každý čtvr-
tek v době od 18 do 19 hod. a zápasy se konají většinou každou neděli 
v odpoledních hodinách.  

Za zmínku stojí i to, co se na hřišti podařilo zvelebit – např. nové la-
vičky pro diváky či sprchy pro hosty. Rádi bychom upravili celé okolí 

 
Předměty k prodeji  přinášejte na čestlickou faru už teď každý den 
mezi 17. a 19. hodinou až do soboty před Dobrobazarem. Vítány 
jsou především drobnosti pro domácnost, nádobí, domácí textil, 
drobný nábytek, funkční spotřebiče či elektronika, sportovní potřeby 
a vybavení, hračky, časopisy, knihy, CD, DVD a jiné nosiče (prosí-
me pouze originální), kabelky, kufry, batohy, oblečení pouze dětské, 
zahradní i pokojové rostliny…. Noste věci, které vy sami sice ne-
potřebujete, ale které mohou být někomu dalšímu k užitku nebo 
k radosti. Nenoste věci rozbité, nefunkční, špinavé, nekompletní, 
zkrátka věci k vyhození… Děkujeme!  
Jakékoli dotazy lze řešit na telefonním čísle 722 413 546. 
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kabin, ale bohužel jsme limitováni vlastnickými vztahy k pozemkům, 
které již několik let řešíme s jejich vlastníky. 

TJ Sokol Čestlice má své fanoušky, kteří chodí podpořit tým na do-
mácí i venkovní utkání, ale přesto by určitě potěšilo, kdyby se jich našlo 
ještě více. Přijďte fandit na utkání mužstva TJ Sokol Čestlice a zejména 
jste všichni zváni na fotbalový turnaj, který prob ěhne v sobotu 
23. června od 13 hodin na čestlickém  hřišti za účasti čtyř oddílů a který 
chceme na domácí půdě vyhrát! 

Martin Diviš, zastupitel 
 

TABULKA 
Rk.  Tým  Záp + 0 - Skóre  Body  (Prav)  

 

1. Dobřejovice B 23 18 2 3 93: 34 56 ( 20) 
 

2. Mukařov B 23 16 5 2 76: 33 53 ( 20) 
 

3. Stř.Skalice B 23 17 1 5 91: 43 52 ( 16) 
 

4. Čestlice 23 15 2 6 56: 41 47 ( 14) 
 

5. Kamenice B 23 12 4 7 55: 38 40 ( 7) 
 

6. Strančice B 23 11 4 8 49: 30 37 ( 1) 
 

7. V.Popovice B 23 10 2 11 60: 57 32 ( -4) 
 

8. Ondřejov B 23 9 3 11 58: 52 30 ( -3) 
 

9. Lojovice 23 9 2 12 43: 57 29 ( -4) 
 

10. Mnichovice B 23 9 2 12 40: 59 29 ( -7) 
 

11. Doubravčice 23 5 7 11 38: 53 22 (-11) 
 

12. Hrusice B 23 4 3 16 38: 77 15 (-18) 
 

13. Všestary 23 2 4 17 37: 99 10 (-26) 
 

14. Senohraby B 23 2 3 18 22: 83 9 (-27) 
 

  

 

Komentované exkurze v Dendrologické zahradě 
 
Od loňského roku nabízí Dendrologická zahrada tzv. komentované ex-
kurze. Jsou to akce určené pro širokou, tedy nejen odbornou veřejnost, 
některé jsou přizpůsobené i pro dětského posluchače. Témata představují 
rostliny vždy v době jejich největšího rozkvětu. Akce trvají 2,5–3 hodi-



 23 

ny. Komentované exkurze začínají vždy v 8:45 u hlavního vchodu do 
Dendrologické zahrady, vstupné je 100 Kč, poloviční 50 Kč. Na každou 
akci je nutné se zaregistrovat předem na e-mailu dz@vukoz.cz, nebo te-
lefonicky na čísle 605 205 959, vždy v otevíracích hodinách zahrady. 
 
Z českých hvozdů, luhů a hájů 
Termín:  16. 6. 2012   
 
Aromatické a kořeninové rostliny 
Termín: 21. 6. 2012 
Pozor, pokračuje výstava na toto téma!  
Termín: 22. 5.–1. 7. 2012 
 
Letní trvalky  
Termín: 30. 6. 2012   

 
 

 
 

Kinobus opět v Průhonicích 
 

Dopravní podnik hl. m. Prahy odstartuje v neděli 10. června 2012 
na pražském Petříně již pátý ročník letního filmového turné s názvem 
Kinobus. V letošním roce navštíví pojízdné kino celkem 23 lokalit 
v Praze a blízkém okolí. Každý den bude na programu jeden celovečerní 
film z tuzemské produkce. Kinobus nabízí 200 míst k sezení, bezplatnou 
půjčovnu dek a možnost zakoupení občerstvení. Promítání začíná vždy 
po setmění (na začátku srpna, kdy bude Kinobus v Průhonicích) orien-
tačně ve 21.00 hodin. Vstup je zdarma, můžete však podpořit charitativní 
akci Pomozte dětem! – sbírková pokladnička bude po celou dobu součás-
tí akce. 
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V Průhonicích najdete Kinobus na parkovišti na rozcestí ulic Zahradnic-
ká a Dobřejovická, v blízkosti Botanického výzkumného ústavu AV ČR.  
 
Kinobus promítá v Průhonicích tyto filmy (začátek ve 21:hod.):   

� 5. 8.  Rodina je základ státu  
� 6. 8. Perfect Days  
� 7. 8.  Babí léto 

 

Přehled akcí 
 

⇒  16. 6. (sobota) v 16 hodin začíná na fotbalovém hřišti zápas roku 
neboli Čestlický fotbálek, v němž se tradičně postaví čestlické ženy 
proti čestlickým mužům ─ letošní téma jsou „fotbalové drezy“ (do-
mácí, exotické, ale hlavně hodně bláznivé). Jde o jediný fotbalový 
zápas, u něhož se předem i bez uplácení ví, které mužstvo vyhraje. 
A taky se ví, že se při tom užije dost legrace a že dobrá zábava bude 
i večer po zápase v hospůdce na fotbalovém hřišti s hudbou pana 
Bezoušky.  
⇒ 17. 6. (neděle) v 9.30 hod se všem návštěvníkům a příznivcům otví-

rají brány farní zahrady, kde proběhne již sedmý čestlický Dobro-
bazar – prodej veteše, tombola, polední aukce, hry a soutěže pro dě-
ti, jídlo a pití, hudba… skvělá atmosféra! Konec v 16 hod. 
⇒ 21. 6. (čtvrtek) od 19 hod. – ještě je k dispozici pár lístků na diva-

delní představení Být či nebýt s Miroslavem Donutilem ve Sta-
vovském divadle. Cena lístků 160 Kč (50 % běžné ceny). Informace 
na tel. 728 084 715 nebo in.cestlice@gmail.com. 
⇒ 23. 6. (sobota) od 13 hod. se na hřišti v Čestlicích koná fotbalový 

turnaj za účasti čtyř oddílů. TJ Sokol Čestlice musí vyhrát! 
⇒ 15. 9. (sobota odpoledne) – chystá se v pořadí druhý čestlický Psí 

den na fotbalovém hřišti.  
 

INZERCE  
 
Pro občany Čestlic je inzerce zdarma, pro ostatní je inzerát na ½ strany 
za 200 Kč a na celou stranu za 400 Kč bez DPH. Inzerci lze zasílat na e-
mail redakce in.cestlice@gmail.com (stejně jako veškeré příspěvky a 
náměty do Občasníku), platba se provádí na OÚ. Předpokládaný termín 
dalšího vydání Čestlického občasníku je září 2012. 
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INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 
 
 
� Otvírací doba hřbitova. Rozhodnutím obecního úřadu – vzhledem 

k projevům vandalismu z poslední doby – je stanovena otvírací doba 
čestlického hřbitova takto:  
od 1. dubna do 3. listopadu       8:00–20:00 
od 4. listopadu do 31. března          9:00–17.00 
V ostatní dobu bude hřbitov uzamčen. 

 
� Kontejnery na tříděný odpad na  návsi za obchodem jsou očividně 

využívány i projíždějícími řidiči a je u nich stále nepořádek. Proto bu-
dou postupně přestěhovány do uličky k „hasičárně“.   

 
� Všechna čísla Čestlického občasníku naleznete v pdf formátu na 

webových stránkách obce www.cestlice-obec.cz.  
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Důležitá telefonní čísla          
112 SOS         1239     plyn 
150 hasiči         267 750 027  voda 
155 záchranná služba     840 850 860  závady elektřina 
158 policie        272 680 357  policie Čestlice 
156 městská policie      272 680 968  hasiči Čestlice 
1180 informace tel. čísla     323 637 197  pošta Dobřejovice 
 
Adresa obecního úřadu 
Pitkovická 17         administrativa – Ivana Lexová 
251 01 Čestlice        účetní – Jana Nováková 
 
Tel.: 272 680 707       e-mail: obec@cestlice–obec.cz 
Fax: 272 680 909       www.cestlice–obec.cz 
                                                          datová schránka: rmtbzat 
 
Úřední hodiny:         Knihovna – otvírací hodiny:  
pondělí 8– 12 a  13–16     po 14–16 
středa  8 –12 a 13–18      
zastupitelé     17–20      Obchod na návsi: 
ostatní dny po dohodě      po-pá  7–11 a 18–19 

sobota 8–10 
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